
CERTIFICADO DE SECRETARÍA 

José María V ázquez Pita, Secretario do Concello de Outeiro de Reí, no exercicio 
das funcions que me atribue o artigo 92.bis da Leí 711985, de 2 de abril, certifico: 

Que na ses10n plenaria extraordinária celebrada o día 26 de xuño de 2015, 
adopto use o seguinte acordo: 

"7.- PROPOSTA DE ASIGNACIÓN ECONÓMICA AOS GRUPOS 
POLÍTICOS MUNICIP AIS 

O Alcalde expón a seguinte proposta de resolución 

"PROPOSTA DE ASIGNACIÓN DE DOTACIÓN ECONÓMICA AOS GRUPOS 
POLÍTICOS MUNICIPAIS 

O artigo 73 da lei 711985, de 2 de abril, estabrece: 

"3. A efectos de su actuación corporativa, los miembros de las corporaciones 
locales se constituirán en grupos políticos, en la forma y con los derechos y las 
obligaciones que se establezcan con excepción de aquéllos que no se integren en el 
grupo político que constituya la formación electoral por la que fueron elegidos o que 
abandonen su grupo de procedencia, que tendrán la consideración de miembros no 
adscritos. 

El Pleno de la corporación, con cargo a los Presupuestos anuales de la misma, 
podrá asignar a los grupos políticos una dotación económica que deberá contar con un 
componente fijo, idéntico para todos los grupos y otro variable, en función del número 
de miembros de cada uno de ellos, dentro de los límites que, en su caso, se establezcan 
con carácter general en las Leyes de Presupuestos Generales del Estado y sin que 
puedan destinarse al pago de remuneraciones de personal de cualquier tipo al servicio 
de la corporación o a la adquisición de bienes que puedan constituir activos fijos de 
carácter patrimonial". 

En base á norma transcrita, e co gallo de dotar de certo financiamento aos 
grupos políticos municipais, de xeito que facilite aos membros da corporación o 
exercizo das súas funcións constitucionais vence/ladas ao mandato representativo, 
propoño ao Pleno da Corporación, a adopción do seguinte acordo: 

- Estabrecer unha asignación económica aos grupos políticos mumczpais 
consistente nunha cantidad e fixa de 5 00 euros/ ano, e outra variable, de 1000 euros/ ano 



por cada concelleiro integrante do grupo político. Ditas confías se farán efectivas 
mediante transferencia bancaria á canta aberta a nome de cada grupo político. 

En Outeiro de Rei, a 23 de xuño de 2015" 

O vicevoceiro do grupo municipal do BNG felicita ao sr. Alcalde por terminar 
aceptando unha proposta que ven plantexando o BNG neste concello dende fai anos, e 
que recoñece a labor dos concelleiros da oposición. 

Naquelo no que xa non está de acordo e no reparto da asignación, xa que o 
compoñente fixo debe incrementarse, en tanto todos os grupos ternos unhas necesidades 
comunes, e por outra banda, o componente variable debe reducirse sustancialmente, 
dado que a todas luces o que aquí se plantexa é unha retribución encuberta dos 
concelleiros, e que conleva un incremento importante de gasto, que calcula nun 43% de 
incremento. 

O BNG propón un compoñente fixo de 1200 euros/ano e un variable de 250 
euros/ano/concelleiro, o que supón un total de 16.930 euros/ano, que suporía un aforro 
anual do 12,91% con respecto á anterior lexislatura, e partindo da premisa de baixar as 
asistencias a 60 euros/sesión. 

A voceira do grupo municipal socialista afirma que o que necesita é un local para 
o grupo municipal. 

O Alcalde resposta que este Concello carece de locais para a súa posta a 
disposición dos grupos municipais, e en base a esta carencia tamén se presenta a 
proposta de asignación ao grupo tal e como se plantexa. 

En resposta ao concelleiro do BNG, afirma que o número de concelleiros é un 
dato moi importante na asignación aos grupos, xa que a maior número de concelleiros 
maior traballo e maior responsabilidade, xa que teñen que ter máis relación, máis 
contacto, porque así o quiseron os cidadáns. 

A proposta que presenta o BNG implica recoñecer un gasto por concelleiro de 90 
euros/mes. Esta proposta é incoherente, xa non co que afirman de unha retribución 
xusta, senón co traballo propio dun concelleiro, xa que se un concelleiro soamente xera 
un gasto ao mes de 90 euros é que pouca xestión política realiza. En realidade é que non 
fai nada. 

O vicevoceiro do grupo municipal do BNG insiste en que a súa proposta implica 
un aforro de 2100 euros ao ano, mentras que a do PP implica un incremento do 43% en 
relación á lexislatura anterior. A proposta do BNG supón un aforro para os veciños de 
Outeiro de Rei e permite aos concelleiros facer o seu traballo dignamente. 

O voceiro do grupo municipal Foro Lugo Independiente comparte a necesidade da 
asignación aos grupos, así coma a necesidade dun local. En relación a este último 
aspecto, manifesta a dispoñibilidade do seu grupo de compartir local cos restantes 
grupos se iso facilita a súa posta a disposición polo concello. 



O Alcalde resposta que cando o concello dispoña de local se poderá analizar esa 
posibilidade, e remata defendendo a súa proposta. 

Rematado o debate, sométese a votación a proposta presentada polo Alcalde da 
Corporación. 

Realizada a votación, a proposta resulta aprobada con dez votos a favor e tres 
abstencións". 

Asdo.: José M ' ' 1 p· quez Ita o Lombao 


